

(112年02月04日版)

國立臺灣大學生命科學院院學士學位申請書

National Taiwan University, College of Life Science

Application for Bachelor's Program

重要注意事項

- 申請學生應於申請時程內備妥下列資料以紙本方式送達本院，並至本校「轉系、輔系、雙主修專區」網站 (<https://reg227.aca.ntu.edu.tw/tmd/stuquery/>) 申請登記，資料繳交及網路登記皆應完成。
- 複審結果(含轉系、雙主修、輔系志願排序結果)將依本校行政作業時程通知申請學生至「轉系、輔系、雙主修專區」網站查詢。

姓名 Name		學號 Student ID	
所屬學系組 Department (學位學程)		年級 Grade	
電子郵件 Email address			
連絡電話 Cell phone number		申請日期 Date	年 月 日 (yyyy/mm/dd)
一、學習動機與目標 Learning Motivation & Objectives			
(說明：應具體敘明學習動機與學習目標。) The learning motivation and objectives should be clearly stated.			
二、輔導資源 Counseling and Guidance			

(112年02月04日版)

(說明：請敘明可尋求輔導或協助之單位、人員姓名及職稱，倘有需要學院協助者請勾選下方選項。) Please specify the unit, name and title of the person who you can seek counseling or assistance. If you need assistance from College of Life Science, please tick the option below.

我需要學院協助媒合輔導師長晤談。

I need help from College of Life Science for matching with Professor Counseling

學生簽名欄 Student Signature	
----------------------------	--

*表格如不敷使用，請自行增加 You can use extra sheets of paper if you run out of space on the form